
 

 

Referat fra Menighetsmøte i Hasselvika 12 03 17 

 

Møtet ble holdt i Hasselvika kirke etter Gudstjenesten kl 16.00. 

Ca 12 personer var tilstede. 

Møteleder: Randi Sollie Denstad 

 

Møte ble innledet av en innledning om Rissa kirkelige råds arbeid, evaluering av 

forsøksordningen med ett kirkelig råd i kommunen og om prosessen med 

kommunesammenslåingen. 

 Leder i kirkeutvalget sa at de jobbet med vertskap til gudstjenestene, 50 og 60- års-

konfirmanter. Opplever utfordringer i forhold til økonomi- fått mye nei fra 

kirkekontoret. Ønsker avløsning i vervet. 

 Kirkeutvalgene er valgt for 2 år. Derfor må det være nytt valg i år. De som er 

medlemmer av kirkeutvalgene og Rissa kirkelige råd er valgt for 4 år. Rissa kirkelige 

råd må finne nye medlemmer til kirkeutvalgene. 

 Det er ikke ønskelig å avslutte prøveordningen fordi det ikke er folk til å sitte i egne 

utvalg i sognet. Videre ble det sagt at det ikke er mulig å skaffe personer som er villig 

til å påta seg vervene- leder- sekretær og kasserer. 

 Blomsterfondet var ikke representert i møtet, men den flotte innsatsen de har gjort i 

forbindelse med ombyggingen av inngangen ble omtalt. 

 Det er lite oppslutning om gudstjenestene i Hasselvika. Det må være noe ekstra som 

skjer dersom det skal være et godt oppmøte. Det foreslås derfor at antall 

gudstjenester reduseres med 1 – 2 per år. 

 

Møtet med alle utvalg 28 03 17 ble omtalt og alle som blir invitert oppfordres til å delta. 

 

 

 

Referent: Randi S Denstad 

 



 

 

 

            

            

            

            

            

            

            

            

            

            

    

 

 


